
Використовувати напрацювання українських науковців планують у 

КМДА. Про це йшлося під час зустрічі директора Департаменту 

промисловості та розвитку підприємництва М. Кузьменка з представниками 

бізнес-інкубатора «СікорськийЧелендж» Національного університету КПІ. 

«Місто і раніше використовувало, щоправда, не дуже активно, напрацювання 

науковців політехнічного інституту, – зазначив М. Кузьменко. – Сьогодні ж 

ми цікавимося не лише розробками, які допоможуть поліпшити економічну і 

комунальну галузі міста, але й науковими проектами. Завдання, яке сьогодні 

стоїть перед новою владою, – працювати на перспективу. А перспективний 

розвиток неможливий без розвитку науки». За його словами, наразі 

керівництво міста спільно з науковцями розглядає кілька абсолютно 

конкретних і готових до втілення проектів, над якими працюють українські 

розробники. 

«Багато з них потребують мінімальних вкладень, прості у реалізації, 

тобто не потребують якихось спеціальних ресурсів. Але не менш важливо те, 

що ми долучаємося до інноваційних розробок. Більше того, співпрацюючи з 

бізнес-інкубатором, ми підтримуємо «національний розум». Ми розуміємо, 

що, вкладаючи в науку, ми вкладаємо в майбутнє. Саме тому влада міста 

всіляко сприятиме українській науці і робитиме це не на словах, а 

справами», – резюмував М. Кузьменко (Місто сприятиме розвитку 

української науки // Хрещатик (http://www.kreschatic.kiev.ua/ua/4583/art/141

8161718.html). – 2014. – 10.12). 

 


